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REFERAT AF KREDSBESTYRELSESMØDE 
22. januar 2025 

                                                       

Venlig hilsen 
Tina Hansen 

                                 
 

 

 
Dagsorden   Beslutninger 

Deltagere:  Morten, Lone, Diana, Lars, Hanne, 

Klaus, Maria Boline, Jørgen, Lisbeth og 

Tina 
 
 

Afbud:  

 

Matilde og Maria Burmeister 

 

Ref.: Tina  

 

 
1. 

Bemærkninger til referat og 

beslutninger fra sidst 

 

Ingen bemærkninger til sidste referat. 

 

2. Beslutningspunkter  

 

2.a. Folkemøde Møn 2025 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Folkemøde Møn foregår den 22. + 23. 

august 2025. 

Vi prioriterer deltagelse om fredagen 

højest og deltager der sammen med 

BUPL. Sammen med BUPL vil vi lave nogle 

materialer/ aktiviteter, som kan bruges på 

messer, stande mm primært rettet mod at 

rekruttere til pædagoguddannelsen. 

Der nedsættes en arbejdsgruppe med: 

Diana, Maria Boline, Matilde og Jørgen. 

Socialpædagogernes 

Landsforbund 

 

Kæpgårdsvej 2 A 

4840 Nr. Alslev 

 

Telefon 7248 6500 

Fax 7248 6510 

 

 

 

 

 

Ref.   

J.nr.   
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2b.Socialpædagogerne i Fremtiden 

2024-2034. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2.c Procedure for elektroniske TR-valg. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2.d HB - materialet.                                                                                                              

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Maria Boline spørger Maria Burmeister om 

hun også ønsker at deltage. 

Jørgen og Lisbeth deltager i et eller andet 

omfang i FH’s telt om lørdagen. 

 

Vi afventer, at der bliver meldt strategier/ 

planer ud fra SLC. Ud fra det vil vi 

planlægge vores lokale aktiviteter i den 

forbindelse. 

Under punktet vil vi løbende tilføje, hvad 

der er gang i. Nogle gange vil det være til 

behandling og andre gange til orientering. 

Vi skal uddybe punkterne mere i 

dagsordenen, for at man bedre kan 

forberede sig til KB møderne. 

 

Til vores procedure for afholdelse af 

elektroniske TR-valg tilføjes: For at kunne 

afholde elektroniske TR - valg, skal 

arbejdspladsen kunne sende mailadresser 

på de ansatte i et excelark til 

kredskontoret. 

Lisbeth laver en endelig formulering, som 

bliver sendt til godkendelse blandt 

kredsbestyrelsens medlemmer på mail. Så 

vil vi have en retningslinje godkendt i 

kredsbestyrelsen. 

Der vil endvidere blive lavet noget 

orientering i nyhedsbrevet om vigtigheden 

af at have en TR samt om forskellige TR-

valg muligheder. Der vil være en 

anbefaling om, at man kan kontakte 

kredskontoret for at høre nærmere om 

mulighederne. Der vil også blive lavet en 

indsats og dialog med FTR og TR’erne om 

de forskellige muligheder hen over foråret 

og løbende derefter. 

 

HB - materialet blev gennemgået. Der var 

blandt andet følgende bemærkninger: 

- For at støtte op om AEIJI som 

foregår i København fra den 19. -

22. maj 2025, kan 

kredsbestyrelsens medlemmer få 

dækket betalingen for hver en dag, 

hvis de ønsker at deltage. Vi skal 

samtidig lave en indsats for at øge 

kendskabet til AIEJI, samt opfordre 

til at deltage. 

- Organiseringsstrategi: Vigtigt 

fortsat at have fokus på dem, som 

allerede er medlemmer. TR og FTR 

er vigtige at inddrage i processen. 

Der blev nævnt, at der med fordel 

kunne være mere fokus på 

fællesskabsdelen samt at nogle 

efterlyste aktiviteter af mere social 

karakter. Det vil blive taget op på 
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2.e. Økonomi. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

det kommende FTR 

netværksmøde. 

 

Det endelige regnskab for 2024 foreligger 

endnu ikke. Men der forventes et større 

overskud end de 8.447,00 kr. i budget 

2024. Ca. på 300.000. 

Der har fra kredskontorets side været 

holdt igen på diverse poster for at have 

det bedst mulige udgangspunkt for lidt 

ekstra økonomi at starte den nye fælles 

kreds op med. På medlemsaktiviteter har 

det været besparende at holde 

arrangementer sammen med kreds 

Midtsjælland. Et TRIO møde blev aflyst i 

foråret og der har ikke været så stort 

fremmøde på de forskellige TR - møder, 

hvilket spiller ind for et lavere forbrug på 

TR. 

Aktivitetsplanen for 2025 for seniorerne 

blev godkendt. Juletræ vil i 2025 blive 

holdt i begge kredse, men der udveksles 

aktivitetsplaner og det er muligt at 

deltage i hinandens aktiviteter. 

Seniorerne vil i 2025 begynde på at holde 

fælles planlægningsmøder for at kunne 

samle deres aktiviteter i 2026. 

Plejefamiliestyregruppen i Midtsjælland 

efterspørger fælles styregruppe møder. 

Lisbeth deltager næste gang for yderligere 

planlægning. 

 

3. 

Lukket punkt  

 

Intet til lukket punkt 

4. 

Orientering fra: 

 

4 a.  

Fusion med kreds Midtsjælland. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Der er nedsat et boligudvalg, som har 

næste møde i morgen. De skal drøfte, 

hvad det kommende fælles kontor skal 

kunne. Ud fra det vil de kigge på hvilke 

muligheder, der er for nye fælles lokaler.  

Telefonudvalget kigger på, hvornår der er 

særligt tryk på telefonbetjeningen og 

hvilke telefonåbningstider, der kunne 

være relevant i den forbindelse. 

Udvalget med konsulentfunktion/ 

serviceniveau har endnu ikke haft møde. 

De skal blandt andet kigge på, hvordan 

opgaver skal fordeles, mulighed for 

hjemmearbejdsdage, opgaveløsning mm. 

Der skal snart være et nyt fællesmøde 

imellem de 2 kredse. Det er en 

spændende proces, hvor de forsøger at 

komme godt omkring de forskellige emner 

og tage sig tid til en inddragende proces. 

I 2025 vil der være fælles TR-møder, 

TRIO møder og medlemsarrangementer. 
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4.b. 

Nyt fra KB medlemmer 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4.c. 

Nyt fra Kredskontoret 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kredsbestyrelsesmedlemmerne fortalte på 

en runde, hvad der særligt fyldte for dem. 

Fra udvalget Faget fortalte Diana om et 

særligt projekt på Campus Carlsberg, som 

havde givet en del nye medlemmer. Der 

er også lavet et samarbejde med 

landsforeningen for socialpædagogik, for 

udveksling af faglige emner og mulighed 

for at kunne deltage i hinandens tilbud. 

Der var bekymring for udkastet på en 

rammeaftale på handicapområdet, hvor 

der var langt op til at reducere på tilsyn, 

både på institutioner og i plejefamilier. 

Der havde også været drøftelser antallet 

af studerende med særlige udfordringer 

og om, hvordan dette kunne håndteres. 

Der var et ønske om at både Lisbeth og 

Jørgen, samt resten af kredsbestyrelsen 

hjalp med at komme med input til de 

medlemmer, som sad i diverse udvalg. 

Man kan finde dagsordenen i First 

Agenda. For udvalget Fagets 

vedkommende kunne det blandt andet 

være forskel til emner/ oplægsholdere til 

de faglige konferencer.  

 

I samarbejde med STAR- Absalon- FOA og 

SL arbejdes der på en ny model for merit 

uddannelse med fokus på social- 

specialområdet. Der er afsat særlige 

penge fra social- og boligministeriet. 

Absalon står for at styre processen og der 

vil blive afholdt forskellige 

informationsmøder. Kommunerne virker 

positive. Det er vigtigt, at der bliver god 

opbakning nu, for at det er noget, som vil 

blive arbejdet videre med. Flere efterlyste 

hurtig information, da en opstart i 

september krævede handling allerede nu. 

Tidligere har der været postmøder på 

kredskontoret hver morgen. Disse er nu 

aflyst af møder efter behov. Dette for at 

få frigivet tid til sagsbehandling og andet 

arbejde. 

På kredskontoret er der for tiden travlt 

med at afholde TR udviklingssamtaler. 

Jørgen har overtaget Lisbeths 

bestyrelsesplads i FH Storstrøm og i FH 

Regionen. 

Lisbeth stopper i Frivilligcenter Næstved. 

Ann Erbs har trukket sig fra landsudvalget 

for familieplejerne, da hun har fået nyt 

arbejde udenfor SL’s område. 

De politisk valgte står for at skulle på en 

runde i de forskellige kommuner om 

plejefamilieområdet. Det vil både 

omhandle rekruttering, vilkår mm. 

Fra den 10.2.-1.3. vil Lisbeth være 

sygemeldt. 
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4.d Kommende aktiviteter/ 

arrangementer. 

 

 

Generalforsamlingen bliver den 6. 

november og afholdes i Ringsted 

kongrescenter. 

5.a Nyhedsbrev 

 

Indlæg efterlyses. På tidligere punkt 

snakkede vi om forskellige muligheder for 

indlæg om TR - valg. 

6. Næste møde Næste møde bliver den 20. marts 2025 

 

7. Evt. Intet.  

 

 

 

 

 

 


